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Jézus Krisztus arra hív minket, hogy készüljünk 
fel a második eljövetelére azáltal, hogy…

…kimegyünk Babilonból (elhagyjuk a gonoszságot) (lásd Tan és szövetségek 133:4–5, 7, 12–14)

Dieter F. Uchtdorf elnök, az Első Elnökség korábbi tagja ezt tanította:

„Babilon ősi városa romokban hever. Pompája már rég a múlté. Babilon világiassága és gonoszsága 
azonban tovább él. Most pedig rajtunk a sor, hogy hívőkként éljünk egy hitetlen világban. […] Higgadtnak 
kell maradnunk a kortárs nyomás ellenében is, nem szabad, hogy lenyűgözzenek bennünket a népszerű 
trendek vagy a hamis próféták, figyelmen kívül kell hagynunk az istentelenek gúnyolódását, ellen kell 
állnunk a gonosz kísértéseinek, és le kell győznünk a saját lustaságunkat.” (Dieter F. Uchtdorf: Ne félj, csak 
higgy! Liahóna, 2015. nov. 77.)

…egybegyűjtjük Izráelt (lásd Tan és szövetségek 133:4, 7–9, 37–38)

Russell M. Nelson elnök erre emlékeztetett minket:

„Ha bármikor bármi olyat teszel, amivel hozzásegítesz bárkit – a fátyol mindkét oldalán – ahhoz, hogy 
szövetségeket kössön Istennel, és részesüljön az alapvető – keresztelési és templomi – szertartásokban, 
akkor Izráel egybegyűjtésében segítesz.” Ez ilyen egyszerű.” (Russell M. Nelson elnök: Izráel nagy 
reménysége [világméretű áhítat fiataloknak, 2018. jún. 3.], broadcasts.ChurchofJesusChrist.org.)

…bűnbánatot tartunk és megszentelődünk Jézus Krisztus által (lásd Tan és 
szövetségek 133:5, 16, 34–35, 62)

Carol F. McConkie nővér – a Fiatal Nők Általános Elnökségének az egyik korábbi tanácsosa – ezt mondta:

„A Jézus Krisztusba és az Ő engesztelésébe vetett hittel tisztává és szeplőtelenné válhatunk, ha 
megtartóztatjuk magunkat az istentelenségtől és őszinte bűnbánatot tartunk. Víz által 
megkeresztelkedünk a bűnök bocsánatára. Lelkünk megszentelődik, amikor nyitott szívvel befogadjuk a 
Szentlelket. Hetente részesülünk az úrvacsora szertartásában. Az igazlelkűségre való őszinte vággyal 
kísért bűnbánat lelkületében szövetségben fogadjuk, hogy készek vagyunk Krisztus nevét magunkra 
venni, Őrá emlékezni, és parancsolatait betartani, hogy Lelke mindig velünk lehessen.” (Carol F. McConkie: 
A szentség ékessége. Liahóna, 2017. máj. 10.)
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